

Solar Impulse Foundation

EN :

Boosting the adoption of profitable solutions to protect the environment

The Solar Impulse Foundation aims to identify clean, efficient and profitable solutions in order to accelerate their implementation and the transition to a sustainable economy. Thanks to the awarding of a label with high standards of sustainability and profitability, the Foundation can support political and economic decision-makers in their efforts to achieve their environmental targets and encourage them to adopt more ambitious energy regulations, necessary for implementation at large-scale of these solutions on the market.

A way to take the success of the first round-the-world solar flight further.

FR :

Accélérer l'adoption de solutions rentables pour la protection de l'environnement

La Fondation Solar Impulse cherche à identifier les solutions propres, efficaces et rentables dans le but d'accélérer leur implémentation et la transition vers une économie durable. Grâce à l'attribution d'un label aux normes élevées de durabilité et de rentabilité, la Fondation peut accompagner les décideurs politiques et économiques dans leurs efforts pour atteindre leurs objectifs environnementaux et les encourager à adopter des réglementations énergétiques plus ambitieuses, nécessaires à la diffusion à grande échelle de ces solutions sur le marché.

Une manière de porter plus loin le succès du premier vol autour du monde à l'énergie solaire.